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INTERNETOWY SERWIS RADIA KIELCE

W poniedziałek ma dojść do połączenia Wojewódzkiego Specjalistycznego Zespołu Opieki
Neuropsychiatrycznej z Wojewódzkim Szpitalem Zespolonym w Kielcach. Tymczasem
pracownicy WSZON wciąż nie wiedzą na jakich warunkach dojdzie do tej fuzji. Jak
dowiedziało się nieoficjalnie Radio Kielce zdezorientowany personel do tej pory nie ma
przekazanych zakresów czynności, dyżury pracowników nie są jeszcze ustalone, wielu z nich
otrzymało propozycje stanowisk kompletnie nieodpowiadających ich kwalifikacjom.
Zapowiadany program dobrowolnych zwolnień także wzbudza wiele kontrowersji. Mieli z
niego skorzystać pracownicy działu technicznego i administracji. Tymczasem niektórzy z
zainteresowanych są odsyłani z kwitkiem bez możliwości skorzystania z wcześniej
proponowanych odpraw, czy świadczeń przedemerytalnych. – W szpitalu panuje atmosfera
niepewności, pracownicy nie wiedzą na czym stoją, ale milczą, ponieważ boją się
konsekwencji ze strony kierownictwa – ujawniła Radiu Kielce była pracownica WSZON.
Jutro odbędzie się spotkanie personelu z Janem Gieradą, dyrektorem Wojewódzkiego
Szpitala Zespolonego w Kielcach. Pracownicy mają nadzieję, że z ust dyrektora padną jakieś
wiążące słowa wyjaśniające niepokojącą sytuację, związaną z połączeniem szpitali. Nie
wykluczają, że będą wywierać presję na dyrektorze. Zależy im także na nagłośnieniu sprawy
przez media. Według uchwały mówiącej o zasadach połączenia placówek WSZON miałby
zostać przejęty wraz z personelem i budynkiem. Dziś, w czwartek, dyrektor Jan Gierada był
dziś nieosiągalny.
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